



建地旅遊有限公司

CITIWORLD HOLIDAYS SDN BHD (Co. No.821829-X) (KPL:5636)

No. 16-1, Jalan 6/18A, Taman Mastiara, Off Jalan Ipoh, 51200 Kuala Lumpur.

Tel 03. 6259 8333 Fax 03. 6241 2533 Email info@citiworld.com.my

TOUR CODE: CTWLGKF&E03

3天2晚浮罗交怡自由行 3DAY 2NIGHT LANGKAWI FREE & EASY

DAY 01 K.LUMPUR / LANGKAWI ISLAND

Depart from Kuala Lumpur flight to Pulau Langkawi. Upon arrival, meet by the local tour guide and proceed to the half day city tour: Underwater World, Mahsuri Tomb, Gamat Factory, Cenang Beach, Eagle Square (admission fees on own cost)

第一天 吉隆坡 / 浮罗交怡

乘搭客机飞往兰卡威。·抵达后展开半天市区，前往游览：海底水族馆，玛苏丽陵墓，海油及草药工厂，Cenang 海边和飞鹰广场等等（不包含入门票）。

DAY 02 LANGKAWI (B)

After breakfast, free at your own leisure or joined the optional tour to eagle feeding or Pulau Payar.

第二天 浮罗交怡

(早)

早餐后，自由活动或自费参加环岛游，您可选者体验成群巨鹰觅食与海岛游或芭雅岛海洋公园游。

DAY 03 LANGKAWI / K. LUMPUR (B)

After breakfast, free until assemble time proceed to Langkawi airport. Depart flight back to Kuala Lumpur.

第三天 浮罗交怡 / 吉隆坡 (早)

早餐后，自由活动至指定时间送往机场，乘搭客机返回吉隆坡。

PACKAGE EXCLUDING :

- ✓ Air Con Transport (**Private Tour**)
- ✓ 02 Night Hotel Accommodation with daily breakfast
- ✓ Entrance Tickets, Lunch and Dinner as per tour itinerary
- ✓ Mandarin Speaking Guide
- ✓ Tipping Guide & Driver

PACKAGE EXCLUDING

- Ground Fees Excluding Return Air ticket and Tour Leader Cost.
- Video & Camera Fees, Travel Insurance & Expenditures of personal nature
- Extra food and beverage which are not included in the package.



备注：行程秩序如有更改，均以当地接待单位安排为准

P/S : The final order of itinerary will follow the local operator's arrangement